
Protokół nr 17/2019 
z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska 

Rady Miasta Luboń 
z dnia 9 grudnia 2019 roku 

 
Komisja rozpoczęła się o godzinie 17:00 
Obecność, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Zaproszeni goście: 

1. Michał Popławski – Zastępca Burmistrza Miasta Luboń 
 
Przewodniczący sprawdził prawomocność posiedzenia (quorum) i zaproponował następujący 
porządek posiedzenia: 
 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał 
2. Omówienie realizacji planu prac Komisji na rok 2019 
3. Przyjęcie planu pracy Komisji na rok 2020 
4. Wolne głosy i wnioski 
5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia z 21 listopada 2019 r. 
6. Zakończenie posiedzenia 

 
Przebieg posiedzenia: 
Posiedzenie odbyło się w sali 201 UML. 
 
Ad 1.  
M. Popławski zaprezentował projekt uchwały RML w sprawie zawarcia Porozumienia 
Międzygminnego pomiędzy Miastem Luboń a Gminą Tarnowo Podgórne w sprawie 
zagospodarowania przez Gminę Tarnowo Podgórne bioodpadów stanowiących odpady 
komunalne pochodzących z terenu Miasta Luboń wskazując na ekonomiczne uzasadnienie jej 
przyjęcia – koszty zagospodarowania bioodpadów, które są o 50% niższe w kompostowni 
w Rumianku względem kosztów w Piotrowie Pierwszym. Umowa zawierana będzie na rok 
z perspektywą przedłużenia na kolejne lata.  
B. Tarasiewicz zapytał czy zawarcie umowy nie wpłynie na podniesienie stawki opłaty za odbiór 
opadów komunalnych. M. Popławski wskazał, że stawka będzie przede wszystkim zależeć od 
wyników postępowania przetargowego na odbiór i zagospodarowanie odpadów zmieszanych 
i innych frakcji, który zostanie rozstrzygnięty w styczniu 2020.  
P. Wolniewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie – został on przyjęty jednogłośnie – 
5 głosów za (P. Wolniewicz, B. Łakomy, A. Bernaciak, P. Izydorski, B. Tarasiewicz). 
Następnie M. Popławski przedstawił projekt uchwały RML w sprawie zawarcia Porozumienia 
Międzygminnego pomiędzy Miastem Luboń i Miastem Poznań powierzającego Miastu 
Poznań zadanie własne zapewnienia opieki nad bezdomnymi zwierzętami. Przypomniał 
o najważniejszych puntach tego porozumienia, wskazał, że stawka nie zmieni się względem 
zeszłorocznej i wyniesie 57 000 zł. Zaprezentował także kwoty wynikające z uchwały Rady 
Miasta Poznania za adopcję psów ze schroniska. Poinformował, że z psów odłowionych z terenu 
Lubonia (23) zaadoptowano 17, 2 psy zostały odebrane, 1 uśpiony.   
P. Wolniewicz poddał projekt uchwały pod głosowanie – został on przyjęty jednogłośnie – 
5 głosów za (P. Wolniewicz, B. Łakomy, A. Bernaciak, P. Izydorski, B. Tarasiewicz). 
 
Ad 2.  
Omówienie realizacji planu prac na rok 2019. P. Wolniewicz podsumował, że każdy z punktów 
została zrealizowany, ponadto udało się wykonać wiele dodatkowych zadań. B. Łakomy 
podkreśliła starania przewodniczącego w zakresie dbałości o sumienność realizacji planu. 
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Ad 3.  
Odnośnie do planu prac Komisji na rok 2020, P. Wolniewicz podniósł kwestię tematyki odpadów, 
prosząc jednocześnie o sugestie M. Popławskiego – kiedy najlepiej i w jaki sposób zająć się tymi 
tematami. M. Popławski zasugerował, aby tematyka ta była poruszana w lutym lub najdalej marcu 
– w zależności od wyników postępowania przetargowego.  
Następnie P. Wolniewicz przeszedł do omówienia planu prac na rok 2020, wskazując, że ujął 
w nim wszystkie propozycje tematów wskazane przez A. Bernaciak i P. Izydorskiego. Wskazał 
tematy bieżące, które są stałymi elementami planu corocznego, a następnie omówił plan na 
kolejne miesiące (Plan pracy w załączniku). 
P. Wolniewicz poddał plan pracy na rok 2020 pod głosowanie – został on przyjęty jednogłośnie – 
5 głosów za (P. Wolniewicz, B. Łakomy, A. Bernaciak, P. Izydorski, B. Tarasiewicz). 
 
 
Ad 4. 
B. Tarasiewicz poruszył temat ekranów akustycznych i związanego z tym przewietrzania miasta.  
P. Wolniewicz poruszył temat sobotniego (6.12.2019) sprzątania na terenach nadwarciańskich 
i zabezpieczenia zebranych odpadów przez Miasto Luboń. Omówił inicjatywę obywatelską w tym 
zakresie oraz udział radnych: P. Izydorskiego, M. Kleczewskiej i swój. Podniósł także problem 
składowania azbestu w tym terenie.  
P. Wolniewicz podziękował członkom komisji za aktywność, w tym sekretarzowi za sporządzanie 
terminowo i właściwie protokołów.  
 
Ad 5.  
P. Wolniewicz poprosił o przyjęcie protokołu nr 16/2019 z posiedzenia komisji z 21 listopada 
2019 r. Protokół został przyjęty jednogłośnie.  
5 głosów za (P. Wolniewicz, B. Łakomy, A. Bernaciak, P. Izydorski, B. Tarasiewicz). 
 
 
Na tym posiedzenie zakończono o godzinie 18:00. 
 
 
 
Sekretarz Komisji      Przewodniczący Komisji 
Anna Bernaciak      Paweł Antoni Wolniewicz 
 
 
 
 
Załączniki: 

1. Lista obecności 
2. Plan prac komisji na 2020 rok 


